
ALEN LOCHERT: 

 - Poštovani predsjedniče, poštovani gradonačelniče, zamjenici gradonačelnika,  

 kolegice i kolege, 

 Nakon mnogogodišnjeg pričanja o borbi protiv grafita od strane bivše gradske vlasti 

Gradske uprave ova Gradska uprava je izgleda krenula u stvarnu borbu protiv grafita.  

Donesena je odluka o tome i 26. 9. je objavljen javni poziv za prijavu zainteresiranih za 

financiranje uklanjanja grafita. 

 Pitanje gradonačelniku kao glavnom čovjeku izvršne vlasti. Moje pitanje glasi: hoće li 

se i Grad Zagreb sam prijaviti na taj poziv kako bi bili uklonjeni grafiti na kolniku križanja 

Tesline - Preradovićeve i kako je jedan novinar to zgodno iskonstruirao Zmazarikove ulice i 

na kolniku tzv. Male Martićeve, znači na južnom dijelu Parka fra Grge Martića budući da su ti 

grafiti izazvali negativne ocjene u javnosti a pogotovo negativne ocjene od strane stručnjaka 

iz područja povijesti umjetnosti i arhitekture? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo na pitanju. Gradonačelnik će dati odgovor. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Hvala zastupniče Lochert jel' tako? 

 

 ALEN LOCHERT (iz klupe): - Da. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Hvala zastupniče Lochert. Dobro došli u Gradsku skupštinu na prvi aktualni sat. 

 Pa ja ću vam odgovoriti pismeno jer ću prije toga zatražit i odgovor od Zagrebačkog 

holdinga, u kojem vi radite već nekih 10-ak godina ako se ne varam, da vidim zapravo da li tu 

Holding može asistirat u tome. Vi tvrdite da je to grafit koji treba ukloniti.  

Mi smo donijeli natječaj gdje ćemo 100% građanima financirati uklanjanje grafita sa fasada.  

A kažem s obzirom da vi radite čini mi se u direkciji… 

 

 UPADICA (iz klupe): - Kakve to ima veze? 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa ima veze, ima veze. Znači, da bi mogao odgovoriti zastupniku morat ću pitat 

zastupnika kroz Holding da vidim kako mi Holding može u tome pomoć. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Želite li dodatno objašnjenje? Da. Izvolite. Zastupnik Alen Lochert. 

 

 ALEN LOCHERT: 

 - Ovdje nisam kao djelatnik Holdinga. Ovdje sam kao gradski zastupnik, kao netko tko 

ne predstavlja samog sebe neg predstavlja neke ljude koji su izabrali ovu listu na kojoj se mi 

nalazimo. 

 I molim da mi objasnite ovo što ste sada rekli jer ne znam na koji način bi Holding 

trebao i kome asistirati oko odgovora na ovo moje pitanje. Pitanje je upućeno vama a sve 

radnje je provela dosadašnje znači kako bi se raspisao natječaj Gradska uprava.  

Holding koliko ja znam nema nikakve veze s time. 

 

 

 



 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Dakle, imate pravo na jedno pitanje. Tako da gradonačelniče molim vas da 

odgovorite na temeljno uvodno pitanje. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Dobro. Kao što sam rekao odgovoriti ću vam pismeno tako da imam sa svih strana 

impute od svih, od Zavoda za zaštitu spomenika, od Zagrebačkog holdinga itd.  

Znači, radi se o otvaranju pješačke zone, radi se o Europskom tjednu mobilnosti.  

Ja smatram vi možda mislite da zastupate građane… Kako ste rekli većina građana se tome 

protivi. Ja se ne slažem s tim. Uostalom postoje i neke ankete oko toga. Ako nije većina šta 

mnogi? 

 ALEN LOCHERT (iz klupe): - Ali najčešće stručna javnost. …… …… 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ma da, da, mnogi. Pa dobro, mnogi. Sad više nije ni većina, sad su mnogi ali mnogi 

su manjina. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Molim vas bez dobacivanja govorniku! 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači, o estetici možemo raspravljati. Međutim, ono što je ključno tamo će biti 

raspisan natječaj za uređenje pješačke zone, trajno uređenje pješačke zone.  

Ključna stvar je da se pješačka zona širi. Mi smo to obećali u svom izbornom programu i to 

isto tako i radimo unatoč svim evo pa i ovim taksistima njih čak 20-ak od preko 2 tisuće… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …koji više neće moći pecat turiste i opelješiti ih na tom mjestu. 

 


